







立即報名 ENROL NOW



CAMP FEE 費用: HK\$8,800*

- ✓ Accommodation 住宿 (YWIES-TX 耀華宿舍)
- ✓ Transportation on-site 當地交通接送
- ✓ Meals 早午晚餐
- ✓ Zhejiang Excursions Tickets 浙江景點遊覽門票
- **✓ Camp T-shirt** 大會營Tee
- ✓ A sports certificate will be awarded 完成課程後會獲得體育證書
 - *Air tickets will be calculated separately
 - *機票將會另外收費

JOIN NOW

BASKETBALL TRAINING 籃球訓練



VEX ROBOTIC 機械人 (IQ & VCR)

ZHEJIANGEXCURSION 浙江景點遊覽















YALC X YWIES ZHEJIANG TONGXIANG

SPORTS & VEX ROBOTICS SUMMER CAMP 2024

體育及機械人夏令營

THIS SUMMER, YALC WILL BE HOSTING A 7-DAY SPORTS AND ROBOTICS SUMMER CAMP AT YWIES ZHEJIANG TONGXIANG. THIS UNIQUE SUMMER CAMP ENHANCE PHYSICAL FITNESS. COMBINES SPORTS TRAINING TO **STIMULATE THEIR** MINDS. AND DELIGHTFUL ZHEJIANG'S RICH HISTORICAL AND CULTURAL LANDMARKS.

今個暑假 YALC 將於 浙江桐鄉耀華學校 舉辦 7天 體育及機械人夏令營。這次夏令營結合提 升體能的運動技術培訓、動腦筋的機械邏輯思維訓練以及放鬆心靈的歷史文化古蹟遊覽。



SPORTS SKILLS TRAINING 運動技術培訓

The professional coaching team can effectively enhance students' basketball skills as well as their offensive and defensive abilities through intensive and systematic sports training. Additionally, they can help improve students' swimming posture and speed in the pool.

專業的教練團隊,透過密集而有系統的運動培訓,有效地提升同學們的籃球技巧及攻防能, 力; 同時亦可改良同學們的游泳姿態及改善泳速。



MECHANICAL LOGICAL THINKING TRAINING 機械邏輯思維訓練



The VEX IQ & V5 VRC Robotics course offers students an opportunity to develop their basic logical thinking and programming skills, while also teaching fundamental STEM knowledge in an engaging manner to enhance their abilities. By constructing robots, students can actively participate in programming controls and devising game strategies in a fun and interactive manner. Furthermore, this course fosters critical thinking, collaboration, communication, and creativity skills among students.



透過VEX IQ & V5 VRC ROBOTICS 機械人入門課程,培訓同學們的基本邏輯思維及編程能力,以有 趣的方式教授 STEM 基礎知識。通過建造機械人,協助學生以有趣和積極的方式嘗試編寫程式操控及 制定比賽戰略。同時,培養學生的批判性思維、協作能力、溝通技巧和創造力。

HISTORICAL AND CULTURAL MONUMENTS TOURING 遊覽歷史文化古蹟



During the tour, students have the opportunity to unwind both physically and mentally outside the confines of the classroom. They visit notable sites such as Wuzhen, West Lake, and the Asian Games Village to explore Zhejiang's historical landmarks and cultural characteristics.

透過遊覽環節,讓同學走出教室舒展身心。同學們一起遊覽浙江名勝烏鎮、西湖及亞運村,了解浙江的 歷史古蹟及文化特點。









